
 
 

 
Schriftelijke vraag: 
 
Vraagnummer: S- S-530 (20int05590) 
 
Datum indiening: 3 december 2020 
 
Onderwerp:  Werking Regiekamer 
 
Naam indiener: Hanneke Bruinsma, GroenLinks 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Op 26 augustus 2020 is aan de gemeenteraad van Overbetuwe in een 
informatiebijeenkomst de werking van de Regiekamer toegelicht.  
 
De fractie van GroenLinks heeft onder andere naar aanleiding van deze 
informatiebijeenkomst de volgende aanvullende vragen.  
 

1. Hoe vaak is het sinds het inrichten van de Regiekamer voorgekomen dat 
particuliere initiatiefnemers (dus geen organisaties, instellingen of bedrijven, 
maar wel individuen, groepen individuen of CPO’s) zich meldden bij de 
Regiekamer? 

2. Hoeveel van deze initiatieven hebben uiteindelijk doorgang kunnen vinden?  
3. Als de Regiekamer concludeerde dat een initiatief niet (voldoende) wenselijk 

en/of kansrijk was, op welke gronden gebeurde dit dan?  
4. In hoeverre heeft het college als gevolg van beleidsmatige kaders initiatieven 

moeten afwijzen die wel goed pasten binnen de woonagenda? In hoeverre 
had aanpassing van de kaders via maatwerk ertoe kunnen leiden dat deze 
initiatieven wel doorgang hadden kunnen vinden? In hoeverre is het college 
bereid om kaders via maatwerk aan te passen als daarmee initiatieven 
mogelijk worden gemaakt, die bijdragen aan de doelstellingen van de 
woonagenda (betaalbare woningen, diversiteit, CPO, sociale samenhang, 
duurzaamheid e.d.)? 

5. Hoe kan de raad geïnformeerd worden over de initiatieven die bij de 
Regiekamer worden ingediend, maar binnen de huidige kaders als niet 
(voldoende) wenselijk en/of kansrijk werden beoordeeld? 

6. Zijn er trends in de voorgelegde initiatieven te herkennen? Zo ja welke? 
7. Wordt er aan initiatiefnemers gevraagd hoe zij het proces in de Regiekamer 

ervaren? Zo ja, hoe ervaren initiatiefnemers het proces? Zo nee, waarom 
niet? En zou dat wel onderdeel kunnen uitmaken van de procedure?  

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven. 
 
Ondertekening: 
Hanneke Bruinsma, GroenLinks 
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